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     Liste over embedsmenn i perioden 2023-2025: 
 
                 Storrepresentant                                  Fungerende Eks Overmester 
                 Arvid Einebakken                                              Simen Levinsky 

  
Eks Overmestere: 
Arnfin Evjen, Svein Terje Hermansen, Knut Borgen, Erling Nordsjø, 
Bjørn-Eirik Kirkeberg, Roar Mathiesen, Thomas Haug, Arvid Einebakken, 
Simen Levinsky og Inge Frid. 
 
Valgte embedsmenn 2023-2025: 
Overmester ........................................................... Benny Simensen Rasmussen 
Undermester ......................................................... Wilhelm Sissener 
Sekretær ................................................................ Jørgen Mogens Frost 
Skattmester ........................................................... Svein Erling Heggelund 
Ceremonimester .................................................... Arne Olsen 
Kapellan.................................................................. Stig Erling Brodal 
 
Utnevnte embedsmenn 2023-2025: 
Inspektør ............................................................... Per Olof Runfors von Wowern  
Indre Vakt .............................................................. Petter A H Sissener 
Ytre Vakt ................................................................ Oddbjørn Rød 
Musikkansvarlig ..................................................... Thilo Kox 
Arkivar ................................................................... Thomas Teichmann 
Herold .................................................................... Henrik Norland 
OM Høyre assistent ............................................... Hans Eskel Bache 
OM Venstre assistent ............................................ Jan Fredrik Kvern 
UM Høyre assistent ............................................... (Uavklart) 
UM Venstre assistent ............................................ Rolf Melteig 
CM Høyre assistent ............................................... Thomas Haug 
CM Venstre assistent ............................................ Mikkel Sissener Frid 

 

TW-Nytt redaksjonen 
ønsker alle Brødre, venner og deres familier  

en riktig fin vår.   
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Leder TW-Nytt 
 

 

 
Gode Brødre. 
 
Her er TW-Nytt høst 2024 og 
vår 2025.  
 
Vi kan se tilbake på en både 
innholdsrik og utfordrende høst 
og vinterperiode i vår lille Loge.  
Vi har gjennomført mange ulike 
møter både alene og sammen 
med de andre små-logene. 
 

Vi har hatt tildeling av to Veteranjuveler i vår Loge, og det vil selvfølgelig 
prege denne utgaven av bladet. Br. Magnar Naas fikk sin 25 års juvel den  
15. oktober 2024 og Br. Arnfin Evjen ble tildelt 60 års Veteranjuvel tirsdag 
25. februar 2025. Begge ble behørig feiret med rituell høytidelighet, middag 
og mange gode taler. 
 
Hva vet vi egentlig om Veteranjuvelene våre? Er det bare en slags stilig 
medlems-nål som bekrefter et visst antall år som medlem hos oss, eller 
ligger det en dypere betydning bak dem? Joda, vi har jo tekstene i ritualene 
våre å støtte oss på, men hva er historikken til juvelene? 
 
Br. Redaktør rettet spørsmålet til vår Ordens uuttømmelige kilde til rituell 
kunnskap - Spesial Deputert Stor Sire (SDSS) Kjell-Henrik Hendrichs. Han 
kunne fortelle at det faktisk finnes svært lite skriftlig av denne typen 
kunnskap i vår Orden. Og, at det kanskje var på tide å få den skrevet ned. 
Dermed skred han besluttsomt til verk og kilder og endte opp med en 
grundig artikkel om emnet. Det er med stor glede at TW-Nytt nå, kanskje 
for første gang i Ordenes norske historie, kan publisere den skrevne 
historikken om våre Veteranjuveler.     MBH Redaktør Simen. 
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Overmesters spalte 
 

 

 

  Gode brødre! 

 
Våren kommer snikende og i takt med at 
snøen trekker seg tilbake så titter de første 
vårblomstene frem fra den lange dvalen. I takt 
med våren så nærmer vi oss også med 
stormskritt flytting tilbake til stamhuset som 
fremover heter Odd Fellow gården.  
 
Vi har avsluttet vårterminen og ikke minst så 
er vi på flyttefot nå, jeg er sikker på alle 
brødrene gleder seg til å komme  

     tilbake etter 2 år med utfordringer og gleder 

om hverandre, men som ordspråket sier så er ute bra men hjemme best       

 

Jeg vet bror UM planlegger for møter utenfor Ordenshuset, men også 
møter i andre loger i både Ski og Drammen så vi ikke «glemmer». Vi håper å 
se dere på, hvis ikke alle møtene, så gjerne flere av dem – det kan alltid 
være spennende å se andre loger, det er jo ikke ofte vi må planlegge for 
dette så vi håper det tas godt imot. 
 
Undertegnede skal også til å venne seg til en annen rolle, nå skal jeg ikke ta 
den lange talen her, den må vente til det offisielt er installasjon, men jeg må 
nevne at det har vært 2 utrolig givende år som Overmester for vår loge.  

Jeg har lært mye og føler jeg har gjort mitt beste       

 
La oss bruke våren på å holde kontakten med hverandre, ring en bror og la 
oss skape litt blest om at vi snart skal flytte «hjem»  
Med dette ønsker jeg deg kjære bror en riktig god påske, hva enten du skal 
på fjellet, utlandet eller ferie i egen by. 
 

MBH OM Benny Simensen Rasmussen. 
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Undermesters spalte 
 
 

 
Gode Brødre i Thomas Wildey   
 

ROCKESOKK – En dag for inkludering og 
mangfold! Den 21. mars (for vår del den 
25. mars) markerer vi Verdensdagen for 
Downs syndrom med kampanjen 
"Rockesokk"! Denne dagen feirer vi 
mangfold og verdien av inkludering. Ved å 
bruke to forskjellige sokker viser vi støtte til 
alle mennesker med Downs syndrom og 
deres rett til å bli sett og hørt. La oss 
sammen gjøre en forskjell – en liten 
handling kan bety så mye! 

 
Kommende møter: Vi minner alle brødre om at kommende møter og 
arrangementer er tilgjengelige i Spond. Ta en titt og sett av tid til å delta –  
vi ser frem til å møte dere alle! 
 
Snart tilbake i Stortingsgata 28! Vi gleder oss til å flytte tilbake til 
Stortingsgata 28 i august! Dette blir en spennende tid for logen, og vi ser frem 
til å samles i våre nye, flotte lokaler. Takk til alle som bidrar til flytteprosessen 
og gjør dette mulig. 
 
Påsketid – En tid for refleksjon og fellesskap. Påsken nærmer seg, og dette er 
en tid for ettertanke, samhold og kanskje en velfortjent pause. Enten du 
tilbringer dagene med familie, nyter naturen eller finner roen i logens verdier, 
ønsker vi deg en gledelig påske. La oss bruke denne tiden til å lade opp og 
styrke fellesskapet vårt. 
 
Vi ser frem til spennende tider i logen og håper å se mange av dere på 
kommende møter! 
 
MBH UM Wilhelm Sissener.  
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Sekretærs spalte 

     

  Gode Brødre 

Hva er meningen? 
De fleste mennesker er vel flere ganger i deres 
liv opptatt av, hva meningen er med ikke bare  
tilværelsen, men også av enkelte forhold i 
tilværelsen. I det store perspektivet blir da det 
religiøse aspektet for mange sentralt. Det 
rommer den tyngden som kan gi livet mening.  
Men mange søker i tillegg til dette, mer 
konkrete og påviselige markører for et 
 meningsfylt liv. 

 
Filosofen Einar Bøhn sier i en artikkel i A-Magasinet 5/2025 om dette med 
mening, at «mening er noe du finner på veien mot det endelige 
endestoppet ... Meningen med livet er å forbedre ting, hvor du enn er!»  
Og her kan vi da finne ny energi til det vi vil med livet: vi vil forbedre de 
forhold som vi til enhver tid ser trenger å forbedres. Det gjelder da også for 
logelivet vårt. 
 
Her står vi da også med ønsket fra Stor Sire om å delta aktivt i forbedringer i 
logelivet. Målet er å tilpasse oss samfunnslivets utvikling slik at de kulturelle 
forskjellene mellom logelivet og livet i samfunnet blir mindre. Da kan vi 
bedre imøtegå en eventuell følelse av fremmedgjøring hos nye brødre, som 
ellers kunne oppstå i møtet med våre loger.  
 
Bøhn ser dette perspektivet ganske klart: «Du skal gi deg selv hen til noe, et 
prosjekt for eksempel. Og det kan være hva som helst! Å lage bedre kaffe 
om morgenen, bli bedre til å løpe eller å være et bedre medmenneske.» 
Grunnen til å fortsette med livet er å forbedre ting! La oss gjøre forsøket! 
MBH Sekretær Jørgen Frost 



8 

 

Herolden informerer 
 
 

   
Gode brødre 
 
Det er vår! I hvert fall i Oslo-området. 
Sneen er så å si borte. Det er lysere på 
morgenen, og utover ettermiddagen. 
Oslo kommune har allerede sendt ut 
varsel om vårrengjøring av gatene. Det 
er en deilig tid vi har foran oss.  
 
Påsken nærmer seg; det er sen påske i 
år. Selv om det muligens blir dårlige ski-
forhold mange steder, kan vi håpe på 
godvær og solvegg. 
  
I skrivende stund er faktisk vårt siste  

  ordinære møte i R14 denne terminen, 
 (den 1. april), allerede førstkommende tirsdag.  
 
Vi skal også gjøre oss klare til innflytting i vårt stamhus. Alt som ble pakket 
ned skal på plass igjen, og jeg tror flere lurer på om vi får tilstrekkelig med 
skapplass nå? Det er ikke til å stikke under stol at vår loge har en god del 
utstyr og trenger plass.  
 
For flere kan våren og deler av sommeren blir ganske så travel ifb. med 
flyttingen. For det avtroppende embedskollegiet er det også mye som skal 
på plass før det nye embedskollegiet skal innsettes til høsten.  
Mer informasjon om flyttingen blir sendt ut på e-post.  
 
Jeg vil avslutte med noen spørsmål som jeg ber brødrene om å svare på. Vi 
bruker Spond for påmelding til møter, og informasjon kommer som regel på 
e-post.  
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Spørsmål 1: Bruker du våre egne nettsider? 
Spørsmål 2: Hva bruker du nettsidene til? 
Spørsmål 3: Er det noe du savner? 
Spørsmål 4: Forslag til innhold? 
 
Svar på spørsmålene sendes til følgende e-postadresse: 
of22her@oddfellow.no 
 
Vi ønsker å ha gode nettsider som brukes av brødrene, og da er vi 
avhengige av å få tilbakemeldinger.  
 
 
Med broderlig hilsen 
Henrik Norland 
Herold  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

TW-Nytt Sommerutgave 2025 
 
Tro det eller ei Gode Brødre, men, mens dere leser denne 
utgaven av TW-Nytt så pusler Bror Redaktør med å planlegge 
Sommernummeret av bladet vårt. Det blir en liten forandring i 
produksjonen av dette nummeret – det blir KUN laget digitalt 
og sendes ut til Brødrene som et PDF-dokument på epost. 
Det er et mål å sende ut bladet i løpet av medio august 2025.  
 
Vi skriver sikkert litt om flyttingen hjem igjen og planer videre. 
De nye Embedsmennene har kanskje lyst til å dele noen tanker 
og ønsker. Og, vi vil gjerne høre litt om dine sommeropplevelser 
som kan deles med Brødrene. Oppfordringen er herved gitt: 
Ta pennen fatt og gled menneskene rundt deg. 
 
MBH Redaktør SL. 
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Fung. Eks OM har ordet 
 

 

 

 

    
Kjære Brødre og lesere av bladet vårt. 
 
Våren har meldt sin ankomst, og med 
våren følger den årvisse trang, eller (ofte) 
plikt, til både opprydding og fornying av 
ymse saker rundt oss.  
 
For min egen del har jeg oppdaget resten 
av løvet som jeg ikke rakk å rake opp før 
snøen kom, og en nådeløs, lav vårsol 
avslører hinsides enhver rimelig tvil noen 
vinduer som burde vært pusset, før jul. 
Det er bare å brette opp ermene og å gå 
løs på utfordringene med våryre krefter. 

 
Nominasjonsnemnden er i alle fall i rute med sitt oppdrag. Til høsten 2025 
skal et nytt Embedskollegie ta over etter det nåværende. Nye, valgte og 
utnevnte Embedsmenn skal så ta fatt på sine oppgaver i Loge og nemnder.  
Og, vi skal alle sammen rette en varm takk både til de snart avtroppende, 
og til de nye Brødre som nå fortsetter det viktige arbeidet for å gjøre Loge 
22 Thomas Wildey til et godt og utviklende sted å være for oss alle sammen. 
 
Til høsten starter vi opp igjen i Stortingsgaten 28. Da er stamhuset vårt 
totalrenovert både innvendig og utvendig. Det blir virkelig noe å se frem til 
for både Søstre og Brødre i våre distrikt. Allerede nå kan vi glede oss over at 
bygget har dukket frem fra presenningene i all sin nye prakt. Vi har klart oss 
greit gjennom tiden i utlendighet fordi alle har lagt godviljen til for å få til 
møtene våre under midlertidige løsninger og (mange) endrede rutiner for 
det meste. Men, du verden – det skal bli godt å komme hjem igjen. 
Èn ting er å ha et flott sted å møtes. En annen sak er viktigheten av at det 
faktisk møtes opp på Logekveldene våre. Fremmøteprosenten per januar- 
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mars 2025 er gjennomsnittlig på 32,94%  Det tilsier et snitt på 12-14 møtende 
Brødre. Dette er vel egentlig ikke godt nok for oss. Når man tar hensyn til at 
Embedsstolene skal besettes, så blir det ikke mange Brødre igjen på benkene i 
salen. 
 
Dette utløser noen ganske klare tanker fra meg som Fung. Eks OM: 

 

- Vi må intensivere arbeidet med å lage gode og inspirerende møter som 

får flere Brødre til å møte i Logen. 

 

- Vi bør prøve å være mer aktive med tanke på rekruttering for å unngå 

stagnering eller synkende medlemstall. 

 

- Vi Brødre bør gå litt i oss selv og simpelthen prioritere å møte i Logen. 

Nå har vi gått ned til to møter i måneden, og dette burde vel være 

overkommelig for de fleste av oss. Det er viktig at hver enkelt Bror 

forstår at nettopp DU er den personen som gjør et møte verdifullt. 

Kanskje like viktig er forresten at du gir beskjed om det er noe som kan 

gjøres bedre. Da blir møtene også mer inspirerende for resten av 

Brødrene. Og, kanskje kommer du selv litt oftere også? 

 
Dette er ikke kritikk fra meg som Fung. Eks OM, men det er en løftet 
pekefinger om at vi fremover må satse litt mer for å bli enda bedre. Jeg har 
lang nok fartstid i vår Loge til at jeg har klokketro på det vi kan få til sammen. 
Nå må vi tenke litt nytt og å se fremover. Da trenger vi alle gode krefter og 
kloke innspill. Da trenger vi faktisk DEG, kjære Bror. 
  
Din mening og gode ideer er utrolig viktige. Ta gjerne opp en sak i Logen, eller 
snakk med en av Embedsmennene. Eller skriv et innlegg til TW-Nytt. 
Det gjør bladet vårt variert og leseverdig. Og, det leses faktisk av mange, har 
jeg forstått.                 
 
MBH Fung. Eks OM Simen. 
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Etisk Post ved Br Kapellan 
 

 
 Gode Brødre. 
 

Tema er faste og fastetid. Når dette 
skrives, er vi midt i det vi innen vår kristne 
kulturkrets kaller fastetiden før Påske. 
 
Tirsdag 4. mars fikk vår Logebror Arnfinn 
Evjen tildelt sin 60 års veteranjuvel av 
Europeisk Stor Sire Morten Buan under et 
høytidelig og fint Logemøte. Det passet 
godt at denne begivenheten fant sted 
samme dag som det vi kaller 
«fetetirsdag». På ettermøtet ble det 
inntatt et godt, varmt måltid med kjøtt og 
garnityr.  

 
Søndagen før feiret kanskje mange Fastelavn, gjerne med god middag og 
fastelavnsboller med krem og syltetøy til kaffen? Etter såkalt «blåmandag» 
kommer «fetetirsdag» - Mardi Gras på fransk og Carnivale på italiensk, som 
betyr farvel til kjøtt. Det feires Karneval mange steder i den vestlige verden og 
kristne kulturkrets disse 3 dagene før fastetiden. Fetetirsdag skulle man 
tradisjonelt fete seg opp og være god og mett før fasten starter. 
 
Fasten innledes «askeonsdag» aften, gjerne med en gudstjeneste. Da er det 
blitt ganske vanlig også i Den norske folkekirke at deltakerne får tegnet et kors 
i pannen av askestøv, mens presten sier: «Menneske, husk at du er støv. Til 
støv skal du vende tilbake». Den katolske kirke praktiserer alltid dette ritualet  
under askeonsdagsmessen. Askekorset blir her et synlig tegn på livets 
forgjengelighet, og menneskenes behov for å angre sine synder og gjøre bot. 
 
I følge tradisjonen varer fastetiden i 40 dager, fra «askeonsdag» til påskeaften. 
Fastetidens lengde peker tilbake til Jesus, da Han i følge Bibelen fastet 40 
dager i ørkenen og ble fristet av djevelen 3 ganger. 40 er også et tall som 
tradisjonelt er knyttet til disiplin, hengivelse og forberedelse. 
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Fastetiden avgjøres hvert år av når det er Påske, som er bestemt av hvordan 
vårjevndøgn og fullmåne faller i forhold til hverandre. 
 
Ordet faste kommer av det norrøne fasta og fastr som betyr å holde fast ved - 
i dette tilfellet visse religiøse plikter. Før i tiden ble ble budet om å faste, det 
vil si avstå fra mat og drikke tatt bokstavelig. Helt fram til 1800-tallet fulgte 
mange fastetradisjoner her i landet. I kristendommen har faste spilt en sentral 
rolle og vært praktisert helt siden 200-tallet. I kristen kontekst innebærer 
faste å avstå fra en eller flere typer mat under et gitt tidsrom. Innenfor katolsk 
tradisjon avstår mange fra å spise kjøtt i fastetiden. Den ortodokse kirkes 
fasteregler er visstnok strengere. De protestantiske kirkesamfunn regner ikke 
faste som en religiøs plikt, men praktiseres likevel i enkelte miljøer.  
 
Alle de store verdensreligioner praktiserer faste. Muslimer har nylig avsluttet 
sin 30 dagers fastetid, kalt Ramadan. 
 
Å faste har tradisjonelt handlet om å avstå fra mat og drikke i perioder. I vår 
tid er den kristne fasten først og fremst en tid for stillhet og ettertanke, som 
forberedelse til påskehøytiden. Fastetiden er en tid for øvelse: skjerpe 
sansene, lydhørhet, få øye på ditt eget liv, menneskene rundt deg og Gud. «Du 
skal være mot andre som du vil at andre skal være mot deg» – en tid med 
spesielt fokus på nestekjærlighet, omtanke, omsorg og solidaritet, som f. eks. 
å gi en gave til trengende og veldedige formål. 
 
For oss i Odd Fellow Ordenen kan vi i fastetiden spesielt tenke på hva De tre 
kjedeledd står for: Vennskap, Kjærlighet og Sannhet - Tro, Håp og 
Barmhjertighet. God Påske! 
 
 
(Teksten er hovedsakelig hentet fra Store Norske Leksikon, Den norske kirkes 
hjemmeside, litt fra Wikipedia og sammensatt av undertegnede). 
 
 
MBH Stig Erling Brodal 
Kapellan 
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25 års Veteranjuvel til Br. Magnar Naas 
 

 

 

Tirsdag 15. oktober 2024 ble vår gode Bror 
Magnar Naas tildelt sin vel fortjente 25 års 
Veteranjuvel.  
 
Storrepresentant Arvid Einebakken og 
hans fungerende Storembedsmenn ledet 
møtet. Under foreskrevet, høytidelig 
rituelt seremoniell ble Bror Magnar Naas 
tildelt Veteranjuvelen for 25 års trofast 
medlemskap i Loge 22 Thomas Wildey. 
Varm hilsen og gratulasjon fra Brødrene. 

 
Bror Magnar Naas begynte i Logen 9.2.1999, med fadder Roar Mathiesen. 
Han kan se tilbake på en aktiv karriere i Logen. Her kan blant annet nevnes 
Sekretær 2007-2009, Arkivar 2005-2007, Kasserer 2003-2004, Inspektør 
2002-20036 og Inspektør ass. 2001-2002. Leder for Revisjonsnemnden 
2005-2007, videre medlem av Nemnd for anskaffelser og Sosialnemnden.   
Br. Magnar er medlem i Leir 12 Akershus og har alle leirens grader. 
 

Aftenen ble feiret etter alle kunstens regler i 
våre midlertidige lokaler i Ruseløkkveien 14. 
Etter seremonien i salen ble det servert en 
forfriskning i lobbyen før vi gikk til bords til 
den tradisjonelle gallamiddagen med nydelig 
mat, drikke og gode taler. Vi håper og tror at 
det ble en minnerik og flott kveld for vår 
nyslåtte 25 års Veteran. Tusen takk for 
innsatsen gjennom årenes løp, Br. Magnar ! 
 
Og, takk til alle som gjorde kvelden mulig. 
 
Jubilanten mottar gratulasjoner i Lobbyen. Foto: SL. 
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                                                   Alle foto:  
                                                    Red. SL. 

OM Benny S. Rasmussen overrekker 25 års Veteran diplomet. OM Benny, Veteran Magnar og Br. Thomas Haug 

Brr. Oddbjørn Rød, Magnar Naas og Kjell Arne Bjerkland. 

Brr. Magnar, Simen, OM Benny og Jørgen Frost. 

Veteran Magnar Naas taler til forsamlingen ved taffelet. 

Hedersskål fra Brødrene til jubilanten. 
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60 års Veteranjuvel til Br. Arnfin Evjen 
 

Loge 22 Thomas Wildey - tirsdag 25. februar 2025 
 
 

 
Gode Brødre. 
 
Har du mye flaks så opplever du 
kanskje en 60 års Veteranjuvel i 
din egen Loge i løpet av et Logeliv.  
 
Er du også så utrolig heldig å ha en 
Logebror som Br. Arnfin Evjen, så 
skal du i tillegg være både stolt, 
ydmyk og takknemlig. 
 
Det er akkurat det vi er, kjære 
Arnfin. Brødrene dine gratulerer 
deg varmt med dagen din i dag. 
Og, takker for alt det du betyr for 
oss og vår lille Loge. Tusen takk ! ! 
 

 
Hvordan skal vi så beskrive 60 års jubilanten vår? Vi kan jo starte med å si at 
Br. Arnfin Evjen bokstavelig talt er født inn i vår Orden, med foreldre og 
familiemedlemmer som gjennom seklene har hatt store oppgaver, verv og 
Embeder i Odd Fellow Ordenen. Dette preget selvfølgelig Arnfin Evjen både 
som Logebror og hans utvikling og engasjement for Ordenen og Logen vår.  
 
Bror Arnfin ble innviet i Odd Fellow Ordenen og Loge 22 Thomas Wildey 
den 12.1.1965, med fadder (far) senere Eks Stor Sire Erik Arnfin Evjen. 
 
Under den høytidelige seremonien hvor Veteranjuvelen tildeles er det slik 
at kandidatens Ordensvita blir lest opp. En kikk på vitaene til Br. Arnfin i 
Focus gjør at Br Redaktør dropper den store oppramsingen her, fordi det 
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trolig vil kreve et eget nummer av TW-Nytt å gjengi nøyaktig. Og, det 
kommer også et eget intervju med Br. Arnfin i denne utgaven bladet vårt.  
 
Men: Br. Arnfin har fungert i nesten samtlige av Logens Embedsfunksjoner 
og i årevis vært medlem og leder av nemnder som Finansnemnd, Nemnd 
for Gradspill og Redaksjonskomitéen for TW-Nytt. 
 
Bror Arnfin er medlem i Leir 12 Akershus, har samtlige Leirgrader og har 
hatt flere Embedsverv, bla .a. Hovedpatriark, Yppersteprest, Sekretær og  
1. Høvedsmann. 
 
Bror Arnfin ble tildelt Storlogegraden 20.9.1985 og Visdommens Grad 
12.6.2009. 
 
Bror Arnfin er også Eks Storembedsmann i Den Norske Storlogen, med 
tittelen Eks Stor Kapellan. 
 
Videre har 60 års jubilanten vært styreleder i AS Stortingsgaten 28. 
I en lang årrekke har han også vært forretningsfører for Lorchs Stiftelse. 
Dette er en stiftelse som har bidratt med millionbeløp til Odd Fellow 
Ordenenes medisinske fond.    
 
Br. Arnfin har gjennom årene samlet både erfaring, kunnskap og klokskap. 
Det han virkelig skal huskes for er evnen og viljen til å bruke dette til å gjøre 
sine Brødrene rundt seg bedre.  
   
Siden Br. Redaktør selv skriver akkurat denne spalten, så tillater jeg meg et 
lite øyeblikk å være privat og bare meg selv i det jeg formidler.  
 
Kjære Arnfin, jeg takker personlig for det årelange engasjementet som du 
har vist både meg og Brødrene. Gjennom mine egne Embedsoppgaver i 
Logen har vi ofte samarbeidet, og alltid har du gitt meg kloke råd og trygg 
støtte når jeg spurte om det. Alle vi som har trengt en egen bauta å se opp 
til i vårt eget Logearbeid har funnet det i deg. Du er en trygg veiviser på 
vandringen gjennom Logelivet for oss alle sammen.  MBH Simen. 
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For en 60 års Veteranjuvel slår vi på stortromma.  
 
Det er nå engang slik at tildeling av en 60 års Veteranjuvel, jfr. Ordenens 
Lover, skal utføres av vår Stor Sire. Er dessuten Veterankandidaten en Eks 
Stor Embedsmann så er hele tildelingen Storlogens ansvar og arrangement.  
 
Men, dette krever også et stort arbeid på lokalt Logeplan, både med 
planlegging, øvelser og forberedelser. Vi benytter anledningen til å takke 
ALLE som bidro til å gjøre denne kvelden til en stor opplevelse for Br Arnfin. 
 
Bror Arnfin Evjen ønsket selv at Europeisk Stor Sire Morten Buan skulle stå 
for tildelingen på Storlogens vegne. 
 
Under foreskrevet rituell høytidelighet ble 60 års Veteranjuvelen tildelt Bror 
Arnfin Evjen i en flott og verdig gjennomført seremoni ledet av Europeisk 
Stor Sire Morten Buan og hans Storembedsmenn.   
 

 
Foto: Arne Olsen. 

60 års Veteranen, Storembedsmennene og vår Overmester. 

            A-salen i våre midlertidige lokaler i R14.       
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På Embedsstolene inne i Logesalen fungerte:         (Se stort bilde forrige side). 

OM - Eks Stor Sire Morten Buan (og EPS). UM – Distrikt Stor Sire (DSS) Frode 
Ringstad. Fung. Eks OM - Eks Stor Sekretær Knut Borgen. Kapellan - Stor 
Kapellan Stein Ovesen. Stor Marsjall - Stor Intendant Rune Wennevold. 
Indre Vakt - Stor Vakt Eigil Jespersen. Musikkansvarlig - Thilo Kox.  
 
Loge 22 Thomas Wildey takker for en meget godt gjennomført seremoni 
med aktører som virkelig kan sine oppgaver. Det er en ære for oss å ha 
Storlogens Embedsmenn på offisielt besøk og således bidra til å skape en 
uforglemmelig aften for vår Bror Arnfin.  
 

 

 
 

 

 
Mens det ble øvet iherdig inne i 
Logesalen var en ekstraordinær 
Privatnemnd i gang med å dekke 
bord og å pynte til Ettermøtet. En 
spesiell takk til Br. Jan Fredrik 
Kvern for nydelige blomster og lys 
på bordene og en egenprodusert 
oppsats med 60 røde roser til  
60 års Veteranen vår. Flott innsats 
av Brødrene. 

Bordene dekkes i spisesalen til Festtaffelet. Brr. Jan Fredrik, Erling og Svein Terje i arbeid. 

Storembedsmennene og Overmester inntar hovedbordet. 



20 

 

 
 

 

Ut over Storlogens Embedsmenn var det 22 brødre til stede fra Loge 22 
Thomas Wildey. I tillegg 1 gjest fra Loge 20 Fridtjof Nansen, Bror Trygve 
Johansen. Videre deltok 9 Brødre fra Loge 136 Millennium og 12 Brødre fra  
Loge 10 St. Hallvard. 

 

Jubilanten omkranset av OM og Storembedsmennene. Feststemte Brødre i god samtale ved bordet. 

Feststemte Brødre fra det andre langbordet. 

Kjøkkenet 

vartet opp 

med Asiatisk 

And med 

potetkrem, 

smørdampede

rotgrønnsaker 

og en fyldig 

appelsinsaus. 

 

  

Eks Stor Sire Morten Buan taler til jubilanten. Overmester Benny Rasmussen hedrer jubilanten. 
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60 års Veteran Arnfin Evjen taler til forsamlingen. 

Br. Arnfin Evjen i Lobbyen. 

60 røde roser. Oppsats: Jan Fredrik Kvern. 

Gode samtaler i Lobbyen. 

Tekst og øvrige foto: Redaktør SL. 
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Fra Logens historie 
 

 

 
 

 

Intervju med vår nye 60 års 
Veteran 
 
Eks Stor Kapellan Arnfin Evjen 
mottok den 25. februar 2025 sin  
60 års Veteranjuvel.   
 
Tildelingen ble høytidelig foretatt av 
Europeisk Stor Sire Morten Buan 
sammen med sine øvrige 
Storembedsmenn, og med mange 
brødre fra vår losje og flere gjester til 
stede. 

 
I den anledning har TW-Nytt’s utsendte medarbeider hatt en samtale med 
vår nye 60 års Veteran. 
 
Aller først må TW-Nytt gratulere med 60 års juvelen. Det er ikke mange 60 
års veteraner i loge Thomas Wildey.  Vi tror at du er den andre i vår loge 
som har vært medlem i mer enn 60 år. 
 
Arnfin ble opptatt i vår Orden 12. januar 1965. Han kommer, som mange 
vet, fra en familie med lange tradisjoner fra Odd Fellow Ordenen. Far som 
Stor Sire, Farmor som Rådspresident (øverste leder for Rebekka 
Institusjonen) samt en tante som også var Rådspresident. Et spørsmål i den 
anledning vil jo være, om han ble anmodet eller om det var et sterkt ønske 
om at han skulle bli medlem av vår Orden?  
 
Arnfin sier:  Jeg ikke ble presset eller anmodet om å bli medlem, men det 
var nok et ønske/håp om at jeg skulle bli medlem.   
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Du var jo ikke mer enn 22 år da du ble opptatt. Hvordan fikk du tiden til å 
strekke til. Som en svært ung mann, var det, vil vi anta, at du også hadde 
andre interesser. 
 
Ja, selvfølgelig, sier Arnfin, hadde jeg det, men når vi hadde familieselskap 
ble det mye «Ordens prat» og dette bidro selvfølgelig til at jeg følte at det 
var naturlig å søke om medlemskap i Odd Fellow Ordenen og spesielt i Loge 
22 Thomas Wildey, siden min far var medlem i denne logen.  Ved innvielsen 
var det også han som var fadder og det var svært hyggelig. Dessuten hadde 
han gjort en avtale med logen om å stå på Eks.OM stolen denne kvelden, og 
det var en stor overraskelse for meg. 
 
Jeg har fra dag en, hatt som motto, å møte så ofte som jeg kunne, og dette 
har bidratt til at jeg har hatt mange embeter både i Thomas Wildey og i Leir 
Akershus. 
 
Du var jo også et år til sjøs og det var vel «spennende» ?   
Arnfin svarer at dette året, både var spennende og interessant. Båten jeg 
var om bord i, seilte for det meste på Middelhavet.    Etter at jeg mønstret 
av, begynte jeg på juss studiet. 
 
Etter at jeg var ferdig med studiet, arbeidet jeg en tid i et skipsmeglerfirma 
og deretter i familieselskapet Graff -Wang &Evjen hvor jeg hadde ansvaret 
for bl. annet eiendomsomsetningen og den juridiske delen.  Deretter var jeg 
i mange år i forskjellig selskaper i Storebrand Gruppen og avsluttet som 
direktør for Storebrand Finans, frem til dette selskapet ble solgt, og ble med 
over til den nye eieren, sammen med øvrige ansatte, og var der frem til jeg 
ble pensjonist. 
 
Du har jo hatt hytte i Ål i Hallingdal i mange år.  Hvorfor akkurat der ?             
Jo, sier Arnfin, det var på mange måter helt naturlig, i det mine 
besteforeldre kom fra Ål. Familien har tilbragt utallig weekender og ferier 
på hytta, og her fikk jeg også muligheten til å være snekker, maler og 
murer, noe jeg likte godt. 
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Det er naturlig i forbindelse med 60 års jubileet, å ta opp noen spørsmål 
rundt vår Orden, før og nå. 
 
For en del år siden var tilgangen på nye medlemmer god også i vår loge, 
mens det i dag er vanskelig å rekruttere nye medlemmer. Hva tror du 
årsaken kan være? 
 
Slik jeg ser det, sier Arnfin, er nok samfunnsutviklingen endret betydelig 
siden jeg ble innviet. Yngre mennesker må i dag, i større grad stille opp for 
familie og barn. Barn som skal kjøres hit og dit og hentes, og da har det 
naturligvis første prioritet. I tillegg er kravet også større fra arbeidsgivere 
nå, slik at fritiden til den enkelte, må disponeres «strengere» enn tidligere.            
I dag er det mange tilbud, og konkurransen om den enkeltes fritid, er mye 
større enn før, både fra de frivillige organisasjonene og fra såkalte 
«lukkede» ordener, som Odd Fellow Ordenen. Da gjelder å ha et tilbud som 
«fenger», men noen enkel oppskrift har jeg egentlig ikke sier han. 
 
Stor Sire har som du sikkert vet satt i gang et arbeid for å forsøke å 
rekruttere nye medlemmer, kanskje spesielt i de større byene. Hva mener 
du om utspillet som har kommet, om å endre både på våre ritualer og på 
språket?    
 
I utgangspunktet er jeg kanskje ikke sikker på om vi skal endre så mye på 
dette sier han.  Odd Fellow Ordenen er som kjent en Orden bygget på 
tradisjoner, men det kan muligens være fornuftig å se litt på tekstene. Det 
er jo viktig at dagens nye medlemmer forstår hva som sies, både i våre 
gradspill og tekstene som leses fra stolene. 
 
Du har som tidligere nevnt stått på de fleste stolene både i loge og leir. Har 
du noe embete du setter ekstra stor pris på? 
 
Ja, spesielt som YP i leiren, hvor det er mange fine tekster, som en både skal 
sette seg inn i, forstå og formidle, slik at den enkelte forstår hva som sies, så 
dette er i hvert fall et embete jeg likte godt, men det å bli valgt som 
Overmester er naturligvis også en stor ære.  
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Varm hilsen til jubilanten fra Brødrene i Loge 22 Thomas Wildey 

 
Etter å ha levd omtrent 2/3 av livet som medlem av Odd Fellow Ordenen, 
har jeg ikke angret et øyeblikk på det valget jeg gjorde som 22 åring.  Hvis 
jeg skulle svare kort på hva Ordenen har gitt meg, er svart enkelt:  Alt.  
Vennskap og ikke minst gode venner er noe jeg setter spesielt høyt, og det 
er noe mitt medlemskap i Thomas Wildey har gitt meg, og selvfølgelig også 
den personlige utvikling jeg har fått, gjennom alle disse årene. 
 
 

TW-Nytt takker Arnfin for en hyggelig og interessant prat. 
 
 
MBH 
Br. Knut Borgen  
Eks Stor Sekretær 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Det er svært viktig at vi tar vare på historien og vår egen kulturarv. 
 
Odd Fellow Ordenen har over 200 hundre års fartstid i Norge, og vår 
egen Loge 22 Thomas Wildey feiret sitt 75 års jubileum i 2023.   
 
Dette skaper selvfølgelig historie og aktiviteter som vi må ta vare på 
for ettertiden. Mange opplysninger er selvsagt lovmessig og sirlig 
nedskrevet i protokollene våre. Men, mye fra dagliglivet i Logen er 
gjemt i hukommelsen til våre Brødre. Denne kunnskapen prøver nå 
TW-Nytt å hente frem og skrive ned i en egen historiespalte. Har du 
noe som du vil fortelle om så er vi lutter øre og tar gjerne imot din 
historie. Alle tidligere TW-Nytt er tilgjengelige på vår hjemmeside. 
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De norske Veteranjuvelens historie 
 
 
Utgave av 14. mars 2025 

SDSS Kjell-Henrik Hendrichs 

 

 
  Å markere tidens gang 
Det synes å være nærmest et 
allmennmenneskelig trekk å ville 
markere et individs alder og 
utviklingshistorie. Ettårsdagen til 
barnet blir ofte markert. 18-
årsdagen står i et spesielt lys. Og så 
kommer de mange varianter av 
merkedager og årsdager. Sosiologer 
og sosialantropologer finner 
slike overgangsriter i alle typer 
samfunn. William Shakespeare 
(1564-1616) skrev at mannen 
hadde syv slike aldersavsnitt. 
Når det gjelder Odd Fellow 
Ordenen er det ikke med 
veteranmarkeringene som med  

 gradene.  
 
Gradene er, når det gjelder symboler, tegn og passord, like over hele 
verden. At de har varierende dramatisk innhold, er en annen sak.  
Med veteranjuveler forholder det seg ganske annerledes. Det finnes ikke 
noen normerende form hverken fra England eller USA. Men det er 
usannsynlig at det ikke har vært veteranjuvelliknende former, i alle fall i 
USA. Men det må har vært lokale varianter med stor grad av variasjon. 
 
Det uensartede Odd Fellow Europa 
Når det gjelder Ordenen i Europa, finner vi tre utviklingsområder. Disse 
områdene kunne utvikle seg ganske fritt på 18- og 1900-tallet, ganske 

SDSS Kjell-Henrik Hendrichs. Foto: Privat. 
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enkelt fordi den geografiske avstand til Sovereign Grand Lodge i USA var 
stor, til del uoverkommelig.  
De tre områdene jeg snakker om er: 
 • Det er det mellom- og søreuropeiske området som i dag omfatter 
Tyskland med start i 1870, Sveits og Nederland/Belgia.                     
• Deretter følger det vestnordiske området som startet med den danske 
jurisdiksjon i 1878, og spredte seg til Island og Norge.                            
• Det tredje området er det østnordiske området som startet med Sverige i 
1884, som var sammen med Finland til 1984, og som nå omfattes av 
Finland, Estland, Polen og Ukraina. 
 
Norge i ledelsen med antall 
I Europa er det ingen felles form for veteranjuveler, og faktisk heller ikke 
inne de tre utviklingsområdene jeg nettopp nevnte. 
Hva som fikk Stor Sire Samuel Johnson (1861-1928) til i 1926 å skrive et 
prangende og flott ceremoniell for tildelingen av 25-års Veteranjuvel til 
Dep. Stor Sire Gustav Eriksen (1873-1951), vet vi ikke. Tildelingen til Eriksen 
er godt omtalt i Norsk Odd-Fellow Blad, nr. 12/1926 på Ordenens 
hjemmesider.                                            
 
Gustav Eriksen ble innviet i Danmark 28. november 1901, så det var en 
konkret anledning for Johnson å markere dette til sin deputerte. Og det 
skjedde i loge nr. 2 Eidsvold 27. november 1926, altså en dag før selve 
«dagen». Om de brødrene som ble innviet i loge nr. 1 Stavanger i 1898 kom 
på tale for en slik begivenhet i 1923, har vi heller ikke oversikt over. Men 
det er jo et faktum at tretten av brødrene i Stavangerlogen nr. 1 Noreg, ble 
med over da logen flyttet til Kristiania 18. februar 1908, fikk nytt «domicil» 
og forandret navnet til loge nr. I Norvegia. Noreg var for nynorsk for 
storbyen, mens det latinske Norvegia var gangbart. 
 
Med den nedgangen som fulgte i verden etter det økonomiske krakket i 
1929 - «The black Tuesday» -, og de påfølgende «harde tredveåra»- sitat 
etter Einar Gerhardsen (1897-1987) - ble det ikke noe mer enn det 25-
årsveteranjuvelen før krigen kom i 1940, og Odd Fellow Ordenen sluttet å 
eksistere høsten samme år. 
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En vekst etter innfallsmetoden? 
Etter 1945, et Ordensmessig verdig krigsoppgjør, og en enorm vekst i antall 
loger og medlemmer, må noen ha kommet på at man kanskje skulle ha 
flere valører av Veteranjuvelen. Hvem som kom med forslagene, vet vi så 
langt ikke. Men det er sannsynlig Stor Sire Olaf Hallan (1883-1957) har 
truffet beslutningen når det gjelder 40-årsveteranjuvelen.  
Den først 40-årsveternjuvel, ut fra de kunnskaper vi har i dag, ble tildelt 22. 
september 1954 i Tromsø. 
 
Den første 50-årsveteranjuvel vi så langt har registrert, ble tildelt i Ålesund 
26. oktober 1971. Det var under Stor Sire Arne Espelunds  (1913-1995) 
første periode som Stor Sire. 
 
Den første 60-årsveteranjuvel ble tildelt i Kristiansand 17. februar 1981. 
Dette skjedde i den tiden Arne Espelund fortsatt var Stor Sire. 
 
Hvor mange markeringer skal man ha? 
Så har vel «veien blitt til mens du går». Det synes så langt å være tilfelle 
med både 40-, 50- og 60- årsveteranjuvelene.  
 
Når det gjelder 70-årsveteranjuvelens tilblivelse, er historien helt klar. Da 
viste det seg at Rebekkasøster Lillemor Brynhild Andreassen 10. februar 
2019 nådde den anselige rekord å oppnå 70 års medlemskap i Ordenen.  I 
svært god tid før begivenheten fant sted, fikk jeg en forespørsel fra Stor Sire 
Morten Buan (1954-) om jeg kunne skrive et fullstendig nytt 
Veteranceremoniell til denne meget sjeldne anledning. Da hadde jeg jo 
vært igjennom to revisjoner av Veteranceremoniene, så jeg kjente stoffet 
godt. Og jeg hadde også skrevet Symposieritualet for Norsk Odd Fellow 
Akademi og nytt Festleirrituale. Den rituelle form med høyprosa er noen 
som jeg både liker og mener at jeg mestrer.                        
 
Det var en minnerik dag da 70-års Veteranceremoniellet ble brukt for første 
gang. Søster Andreassen var på daværende tidspunkt 103 år, og holdt en 
glimrende manuskriptfri tale ved taffelet.                                  
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Senere har jeg fått være med å tildele 70-årsjuvelen til bror Egil Arne 
Henriksen i Moss 14. november 2024. Bror Henriksen hører hjemme i loge. 
Nr. 18 Varna i Moss. 
 
I denne sammenheng er det nyttig å presisere ordbruken. Et ritual er det vi 
bruker for å tildele grader som avsluttes med løfter. Et ceremoniell er 
høytidelige markering som eksempelvis Minneloge, Nyttårsloge og 
Veteranceremonier. 
 
Hvordan ble juvelene til? 
Jeg har alltid interessert meg for ritualer. På sitt beste og i kunnskapsrike og 
kunstneriske former kan de fremstå som «fasttømret livsvisdom».    Da jeg 
var CM i egen loge oppdaget – og opplevet - jeg denne verdien ved ritualer. 
Tenk også på hvordan de ulike lands ekteskapsritualer kan forme en hel 
kultur med sine fortettede formuleringer.                              
 
Som redaktør for «De Tre Kjedeledd» i godt over tyve år, ble det mye tekst i 
Odd Fellow sammenheng. Og dermed fikk jeg en unik innsikt i mange 
ritualer. Det varte ikke lenge før jeg observerte at det virkelig originale 
Veteranceremoniell var Samuel Johnsons 25-årstekst. De etterfølgende må 
man si var hastverksarbeider sannsynligvis snekret sammen når det dukket 
opp kandidater for henholdsvis 40-, 50- og 60-års Veterantildelinger. Det 
mest påfallende var den totale mangelen på nytt etiske innhold og 
refleksjon. Dette hadde nok både mange embedsmenn og 
Veteranjuvelmottakere merket seg. Og det ble etter hvert visket mer 
høylydt i krokene. 
 
Men én ting er å observere, noe helt annet å gjøre noe med det. Jeg drøftet 
mine – og også andres - observasjoner og refleksjoner med Ritualnevndene 
og med Stor Sire Morten Buan. Jeg fikk klarsignal til å komme med forslag 
til det som skulle bli den første fasen av forbedringer.  
 
Da tok jeg utgangspunkt i eldgammel europeisk kulturvisdom, nemlig «de 
fire kardinaldydene» som vi har i arven etter den greske filosofen Platon 
(427-347 f. Kr.) Ettersom det er fire kardinaldyder, passet det godt å fordele 
dem på de fire daværende Veteranjuvelvalører – 25, 40, 50 og 60. Etter 
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drøftelser med Ritualnevndene for søstre og brødre – det ble etter hvert et 
poeng at veteranceremoniene så godt som fullstendig skulle være med 
samme form og tekst både for søstre og brødre – ble tekstene fremmet for 
Kollegiet i Storlogen. I tillegg til utviklingen av tekstene, ble også 
pentagrammets betydning og juvelenes farger og former forklart. 
Veteranjuvelene har jo fått den amerikanske fargekoden for Vennskap, 
Kjærlighet og Sannhet – Friendship-Love-Truth - som er hvitt, blått og rødt.   
 
Juvelene ser slik ut:                                  
• 25-årsjuvelen er et enkelt, hvitt pentagram.              
• 40-årsjuvelen er et blått pentagram lagt oppå det hvite.            
• 50-årsjuvelen er et rødt pentagram lagt oppå 40-årsjuvelen. 
• 60-årsjuvelen er en gylden krans rundt 50-årsjuvelen. 
• 70-årsjuvelen er 60-årsjuvelen med et anhang. 
 
Kollegiet bestemte at tekstene skulle fremlegges for Storlogemøtet i 2014 
til approbasjon. Ingen innvendinger ble registrert.                 
 
 Noe helt nytt er også at alle Veteranjuvelene har fått en tekstlig kortform 
som kan brukes for mottakere som vil ha juvelen, men ikke er i stand til å 
møte på et logemøte for å motta den. Tekstene er et konsentrat av deet 
som fremstilles når tildelingen finner sted i logesalen. 
 
Slutten, og en ny start                       
Et av Bjørnstjerne Bjørnsons (1832-1910) morsomste skuespill heter «Når 
de ny vin blomstrer» og så legger man gjerne til «da gjærer det i den 
gamle!». Etter Storlogemøtet i 2014 trodde vel de fleste at de reviderte 
Veteranceremoniene ville bli uforandret i noen år.  
 
Men det ble ikke tilfelle.  
Mange – faktisk svært mange – hadde fått øyene – eller kanskje det var 
ørene – opp for tekstene, budskapene og det etiske innholdet i 
Veteranceremoniene.  Dette ble starten på den andre fasen i utviklingen av 
Odd Fellow Ordenens Veteranceremonier.  
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Ønsker om utvikling konkretiserte seg i at ceremoniene også måtte 
reflektere noe av logegradenes etiske budskap. Dette ble et delikat ønske, 
for på den ene side var ønsket meget forståelig, men på den annen side skal 
jo alle medlemmer kunne være med på en Veterantildeling uansett om man 
kun er innviet, eller har alle mulige grader. En veterantildeling er jo ingen 
logegrad, men markering av en viss tidslengde. Dermed ble det tatt inn de 
mer generelle etiske elementer fra logegradene i veteranceremoniene. 
Etter at Ritualnevndene hadde arbeidet lenge og vel med dette, ble alle fem 
Veteranceremonier presentert for Storlogemøtet i 2022, og vedtatt 
sammen med ny Minneloge. 
 
Enda flere Veteranceremonier? 
Folk i Norge blir stadig eldre.  
Vi hører at det samme gjør seg gjeldende blant Odd Fellows. Kanskje vil 
fremtiden skape et ønske om en markering av 75- og 80- års medlemskap. 
Svenskene markerte for noen år siden en 75-årsveteran. Og i USA markerte 
de en Odd Fellow bror som hadde fylt 103 år, og hadde passert 80 år som 
Ordensmedlem. 
 
Vi kan i alle fall konstatere at Odd Fellow Ordenen er rikelig utstyrt med 
Veteranceremonier. Vi kan også rose oss av at disse ceremoniene nå er 
viktige og vektige etiske begivenheter. Om vi skal ha flere, får tiden vise. 
 
Tekst: Kjell-Henrik Hendrichs 
 
 
 
 
 
 

Loge 22 Thomas Wildey kan faktisk også 

glede seg over en 70 års Veteran. Bror 

Arthur Lorang Gullichsen kunne grunnet 

helsemessige årsaker ikke møte i Logen for 

å motta juvelen. Han ble derfor tildelt 70 

års diplomet hjemme. På dispensasjon fra 

Stor Sire Morten Buan ble tildelingen utført 

av daværende OM Simen Levinsky og 

Skattmester Carl Henrik Bache den 12. mai 

2018 – på Bror Gullichsens 101 års dag.          
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Hjelp, vi flytter  -  igjen ! 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

Passerer du forbi plassen foran Stortingsgaten 28 i disse dager så ser du at 
Stamhuset vårt er i ferd med å komme frem fra presenningene sine i all sin 
historiske prakt. Vi har ingen bilder fra innsiden ennå, men disse kommer. 
 
Det er noen få aktiviteter igjen i R14 før dette lokalet stenges permanent og 
flyttingen hjem begynner. I september er alt klart og en ny tilværelse starter 
for våre Søstre og Brødre. Dette gleder vi oss til alle sammen. 
 
Før den tid kommer så er det mye arbeid og detaljer som må på plass. Det 
er laget gode planer både for innflytting og en storslagen åpning av bygget.  
I R14 skal hver Loge pakke ned sine eiendeler, og disse skal så pakkes ut i 
STG25, sammen med alt vi før hadde lagret på Kringsjå. Dette vil kreve mye 
innsats. Da trenger vi alle, så si ikke nei når du blir bedt om å hjelpe til. 

Foto: Simen Levinsky.    Det nærmer seg. Huset er snart pakket ut av presenningene sine. 
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Her er en generell oversikt over kommende gjøremål: 
 
Mars – April 2025 

🔹 Slutten av mars – begynnelsen av april: Pakkemateriell og 
merkingsutstyr blir tilgjengelig i R14. 
 
April – Mai 2025 

📦 11. april – 4. mai: Periode for nedpakking i R14. 

📢 24. april: Ordinær generalforsamling (OGF) og Eiermøte (EM) kl. 15:30 i 
R14. 
 

🚧 5. mai: R14 blir en byggeplass uten tilgang for uvedkommende. 
Juli 2025 
 

🚛 Før 14. juli: Merket materiell fra R14 og Folke Bernadottes vei 41 
transporteres til Stortingsgata 28. 
 

📦 14. juli – 20. juli: Utpakkingsperiode i Stortingsgata 28. 
August 2025 
 

🎉 30. – 31. august: Innvielse av de fire salene i Stortingsgata 28. 
 
 

Detaljert plan med datoer for vår utpakking kommer fra Embedskollegiet så 
raskt dette er klart. Det som er veldig klart er at utpakkingen kommer midt i 
ferietiden for de fleste av oss. Nå MÅ vi samarbeide og bidra som Brødre så 
godt vi kan. Det vil nok oppleves som ganske så urimelig om kun noen få, 
tilgjengelige Brødre må ta hele jobben alene. Er vi mange nok så er dette en 
overkommelig oppgave i fellesskap. Da trenger vi nettopp DEG.  
 
 
 
   
  
 
 
 

Her er noen bilder fra ned-pakkingen av utstyret vårt 24. mai 2023. 
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Nytt Embedskollegie 2025 - 2027 
 
 
 

Tirsdag 25. mars 2025 sendte Nominasjonsnemnden ut 1. g. nominasjon på 
epost til Brødrene. Dette skjedde som en nødløsning, med godkjenning av 
DSS Frode Ringstad. På grunn av en feil ved tildeling av Logesaler var vi uten 
egen sal og fikk ikke avholdt eget møte. Besøkte derfor Loge Millennium. 
 
Tirsdag 1. april 2025 hadde vi Logemøte med 2. g. Nominasjon og valg. 
Overmester hadde ikke mottatt noen innsigelser eller andre forslag siden 
forrige møte. Det fremkom heller ingen «benkeforslag» etter at 2. gangs 
nominasjon var lest opp. Logen gikk derfor til valg ved vanlig stemmetegn. 
De nominerte Embedsmenn til Embedskollegiet ble valgt enstemmig. 
Valgte nemnder ble stemt over enkeltvis og samtlige enstemmig valgt. 
Overmester leste deretter listen over utnevnte Embedsmenn og listen over 
utnevnte nemnder. Embedsvalget 2025 – 2027 er nå avsluttet og godkjent. 
Dokumentene er lastet opp i Focus under rapporter møte 1. april 2025. 
 
Vi gratulerer det nyvalgte Embedskollegiet og alle Embedsmennene i både 
nemnder og Embeder og ønsker lykke til i perioden som begynner 9.9.25. 
 
Loge 22 Thomas Wildey er en Loge med sterkt samhold. Det skal vi fortsette 
å vise i de spennende årene som nå ligger foran oss. Tommel opp ! ! 

 
Storrepresentant:      Inge Frid 
Fung. Eks OM:            Benny S Rasmussen 
Overmester:               Wilhelm Sissener 
Undermester:             Svein Erling Heggelund 
Sekretær:                    Jørgen M Frost 
Skattmester:               Thilo Kox 
Ceremonimester:      Arne Olsen 
Kapellan:                     Simen Levinsky 
 
 
 Valgt Overmester Wilhelm Sissener. 
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Humorsiden 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

Bildene er gjengitt med tillatelse fra Latterdøren.no 
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Gratis bilde (royalty free) fra Pixabay.com. Kalkunfilet m/tilbehør. 

 

Et spennende (Broder)måltid 
 

 

Her er oppskriften utfordringen – og egnet drikke er oppgaven. 
 
Vi har Brødre i vår krets som besitter store kunnskaper om god drikke til 
god mat. Bror Svein Terje Hermansen kan mye om rødvin fra Frankrike og 
Bror Arne Olsen er en svært så habil øl-brygger. TW-Nytt har gitt dem en 
utfordring: Her er redaktørens drøm om en middag med gode Brødre – men 
hva heller vi glasset? (Selvsagt vil vann eller alkoholfri drikke også fungere). 
 
Vi starter med oppskriften: 
 
Helstekt kalkunfilet med godt tilbehør. 
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Kostholdsrådene i landet vårt tilsier at vi skal spise mindre rødt kjøtt, fett, 
salt og andre uhumskheter. Gjerne mindre av alt og mye mer fiber, grønne 
greier og betydelig mer fysisk aktivitet. Det gir unektelig en liten utfordring 
når en matglad redaktør skal kreere en god oppskrift til god drikke. Jeg liker 
ikke mat på farten. Du skal sitte pent ved bordet og kose deg med mat og 
drikke. Gjerne med noen gode venner. Trimmen fikser du selv, men kikk litt 
nærmere på dette forslaget: 
 

Kalkun er et lyst og magert kjøtt som egner seg til mange ulike retter. Kjøp 
et stykke kalkunfilet i butikken og stek det etter anbefalingen på pakken. 
Godt med bare ønsket krydder, men ikke helt galt å pakke stykket inn med 
baconskiver før turen i ovnen eller kanskje på grillen. Kalkun i stykke får du 
både med og uten skinn. Jeg tipper at du kan lage denne retten med 
kyllingfilet også. Bare pass på varmen og steketid så det ikke blir tørt.  
  
Tilbehøret er viktig. Jeg foreslår små poteter som enten bakes hele i ovnen 
sammen med kalkunen, eller kokes, før de får en liten runde i en kjele med 
litt godt smør, flaksalt, litt urter og hvitløk. Og, kanskje litt akasiehonning?? 
 
 En god saus hever måltidet. Prøv med en sjysaus tilsmakt med steikesjyen, 
rødvin eller appelsinjuice og litt honning. Fløte?? En markant sitrustone på 
sausen tror jeg passer glimrende. 
 
Denne retten har nok mange danske aner, og rødkål vil kanskje være det 
opplagte tilbehøret. Kjøp ferdig i pakke eller lag den selv fra grunnen av. 
 
Men, jeg vil slå et slag for friske, smørstekte grønnsaker. Kutt rå grønnsaker 
i noenlunde like stykker. Bruk for eksempel rosenkål delt i to, små gulrøtter, 
grønne aspargesbønner, broccoli delt i buketter eller broccolini, små 
buketter av blomkål, små hele sjampinjonger og biter av stangselleri. 
 
Smelt litt smør i en gryte, eller bruk en god olivenolje. (Prøv gjerne med 
halvparten av hver). Stek grønnsakene på middels varme til de blir litt godt 
karamelliserte, gjerne med litt stekeskorpe, men ikke lenger enn at det 
fremdeles er litt «krønsch» i grønsakbitene. Krydre med salt og pepper, 
urter og kanskje litt hvitløkpulver. Serveres med godt brød og salat.   
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Vin til helstekt kalkunfilet.  

Br. Svein Terje Hermansen.          

    

 
Gode Brødre. 
 
Vår gode bror redaktør har valgt kalkun 
som grunnlag for oppskriften denne gang, 
og det hele ser jo riktig fristende og godt 
ut. Når vi skal velge vin til denne retten, 
må vi minne om at vinvalg til ulike typer 
mat alltid vil påvirkes av individuelle 
preferanser innfor vinens verden. Hvis 
man synes Amarone-viner fra Italia 
overgår alt annet, vil man gjerne drikke 
slik vin til kalkun. Men de aller fleste vil 
nok foretrekke en litt lettere vin til lyst 
kjøtt. 

 
Så la oss derfor ta utgangspunkt i rødvin som tradisjonelt anses å passe 
godt til kalkun. Vin laget på druen Pinot Noir regnes for å være et godt valg. 
Druen brukes i hele Bourgogne i Frankrike, men dukker opp i mange 
vinproduserende land, for eksempel i USA. De store vinmonopolene har 
faktisk et brukbart utvalg av Amerikansk vin. Et annet godt forslag kan være 
rødvin fra Beaujolais i området nord for Lyon i Frankrike. Viner herfra lages 
på druesorten Gamay. Polet har noen viner herfra i standardutvalget, blant 
annet fra den utmerkede produsenten Louis Jadot. Og siden det går mot 
lysere tider, kan vi minne om at franskmenn ofte drikker Beaujolais iskald 
på en varm sommerdag! 
 
Men som nevnt i tidligere innlegg, kan man meget gjerne drikke hvitvin til 
lyst kjøtt, og kanskje spesielt til kalkun. Undertegnende er en trofast 
beundrer av hvitvin fra Bourgogne i Frankrike. Prisene er relativt høye,  
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men vinene smaker godt….  Vinmonopolet på Aker Brygge har et utmerket 
utvalg i ulike prisklasser. 
 
Men så har vi nok en god mulighet i musserende vin, som faktisk kan smake 
riktig godt til kalkun. Et rimelig alternativ kan være en Crèmant fra 
Frankrike, som finnes i mange prisklasser. Et godt tips kan være en Crèmant 
de Bordeaux, for eksempel Grand Housteau, som koster ca. 160 kroner.  
 
Og, skal vi til slutt foreslå noe helt spesielt til vår lille fugl, kan vi foreslå en 
flaske engelsk «champagne». Dette er en musserende vin som lages på 
samme måte som den ekte varianten fra Frankrike. Produsenten Nyetimber 
har en utmerket variant som koster ca. kr 500. Og, DET er kanskje i dyreste 
laget. Men redaktørens kalkun fortjener GOD vin.  
God tur til nærmeste polutsalg! 
 
Ønologisk hilsen fra Svein Terje H.  
 

 

 
Vi nærmer oss Påsken og med den alle de kjente og kjære tradisjonene 
som vi skal ta vare på. Maten vi gjerne spiser rundt denne tiden er ofte 
inspirert av retter med kylling eller annet lyst kjøtt, lammeretter, egg 
og grønnsaker med et litt vårlig preg. Dette ser vi igjen i mange ulike 
matretter rundt om i verden, ofte preget av lokale og kanskje religiøse 
sedvaner. Mange land baker også spesielle påskebrød og kaker.  
      
Har du tid så kan du søke litt på nettet. Det er utrolig mye spennende å 
lære om andres mattradisjoner til Påske rundt om på kloden vår. 
 
Her i Norge er nok lammestek og andre lammeretter typisk påskemat. 
Vi skal heller ikke glemme appelsinen og Kvikk-Lunsjen i solveggen.   
 
Uansett hva du selv velger – kos deg med god mat og drikke i Påsken.  
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Øl til helstekt kalkunfilet.  
Br. Arne Andreas Olsen. 
 
 

 
Kalkun er et velsmakende og allsidig kjøtt, 
som det kan det være en utfordring å finne 
riktig drikke til som komplimenterer 
smaken uten å overvelde retten. Øl er et 
utmerket valg, da det finnes et bredt 
spekter av øltyper som kan harmonere med 
kalkunens smak. Jeg har kommet frem til 
noen øltyper som passer godt til kalkun og 
gir noen tips for å finne den beste 
kombinasjonen. 
 
 
1. Pilsner 
Pilsner er en lys, krisp og forfriskende  

     øltype som er en klassisk følgesvenn til  
     kalkun. Den lette smaken og den moderate bitterheten gir en fin balanse 
til kalkunens milde smak. Pilsnerens rene, sprudlende karakter fungerer 
spesielt godt med kalkun som er tilberedt med urter, sitron eller hvitløk, da 
det forsterker friskheten i retten. 

• Passer til: Kalkun med krydder som rosmarin, timian og sitron. 

2. Weissbier 
Weissbier er en tysk hveteøl med fruktige og krydrede toner. Den har en litt 
fyldigere munnfølelse enn pilsner og gir en myk og kremet kontrast til 
kalkunens tekstur. Den sødmefulle fruktigheten og den lette 
kryddersmaken i weissbir gjør den til en utmerket match med kalkun som er 
stekt eller grillet. 

• Passer til: Kalkun servert med en litt søtere saus, som tranebærsaus, 

eller kalkun med en lett krydret marinade. 
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3. Amber Ale 
Amber Ale er en øltype som har en litt mer kompleks maltkarakter, med 
smak av karamell, ristet brød og en mild humlesmak. Denne øltypen har 
nok kropp til å tåle kraftigere tilberedte kalkunretter, spesielt hvis kalkunen 
er bakt med en fyldig saus, eller dersom den serveres med smakfullt 
tilbehør som potetstappe eller stekte poteter med rosmarin 

• Passer til: Kalkun med krydret stuffing eller en tykk, rik saus. 

 
Øl og kalkun er en vinnende kombinasjon, og det er mange spennende 
alternativer å velge mellom. Enten du går for en frisk pilsner, en kryddret 
Weissbier, eller en mer kompleks Amber Ale, vil det rette ølet være med på 
å heve smaken på kalkunretten og gi middagen en ekstra dimensjon. Nyt et 
glass øl og en deilig kalkunmiddag!   
 
 
MBH Arne Andreas Olsen. 
 
 
 

TW-Nytt ønsker Brødrene og deres familier 
en riktig God Påske. 

 
Enten du feirer Påsken på hytta, hjemme, i båten eller på 

besøk hos andre så håper vi at du får en fin høytid. 
 

Det er viktig å lade batteriene slik at vi alle har overskudd 
til å fortsette vårt arbeide i og for Logen. 

 
Ta godt vare på deg selv og dine – vi sees snart igjen. 
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Exit Sirius i Oslo 
 
SIRIUS  kafeen på Radiumhospitalet    
-en Sorti ! 

 
I 2007, mens jeg var Stor Sekretær fikk jeg en 
telefon, i Storlogen, fra en dame som fortalte 
at hun var leder for den nye Stråleavdelingen 
på Radiumhospitalet. I forbindelse med 
åpning av ny Stråleavdeling hadde sykehuset 
et ønske om å etablere en kafe for 
dagpasienter, som kom med busser fra hele 
Østlandsområdet, for å få behandling og 
senere på dagen, reise hjem igjen. Jeg spurte 
henne om hvorfor hun ringte til Odd Fellow 
Orden. Hun svarte at det var fordi hennes far 
hadde vært medlem i mange år i Loge 
Thomas Wildey, og når hun sa navnet hans,  

      kunne jeg fortelle at jo han husket jeg godt.    
 
Kollegiet i Storlogen mente at dette  måtte være en fin måte å profilere vår 
Orden på, men konkluderte med at dette var noe Oslo-logene burde ha 
ansvaret for og ikke Storlogen. Enden på det hele var at de 4 Distrikt Stor 
Sirene etablerte et arbeidsutvalg for videre etablering og drift av kafeen. 
 
I mange år var det 2 Rebekkasøstre og en logebror som betjente kafeen. 
Pasienter som kom for å få Strålebehandling, ble sluset forbi kafeen og kom 
bortom for å få noe å spise eller drikke mens de ventet.  Søstrene smurte 
snitter og vi brødre kokte kaffe og stekte vafler.  
 
I mange år stod vi utenfor kafeen (ute i friluft) og stekte vafler både 
sommer og vinter. I Thomas Wildey var interessen og viljen til å stille opp 
stor. Flere brødre tok av sine feriedager for å kunne stille opp på kafeen, og 
det var normalt at vår loge dekket 2 uker. Jeg mener å huske at det nesten 

Knut Borgen. Foto: Privat 
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var litt «konkurranse» om å få lov til å stille opp på kafeen i de ukene 
Thomas Wildey hadde ansvaret. 
 
De brødre som var med på dette, husker sikkert at det «stinket» vafler av 
klærne våre etter å ha stått ute og stekt en hel dag.  I alle disse årene var 
det stor pågang av pasienter som ønsket kaffe, smørbrød og vafler i vår 
kafe.  
 
Kafeen fikk raskt et godt renommé blant pasientene og det hente at også 
andre, ikke pasienter, bl.a. taxi sjåfører som skulle vente på pasienter, kom 
innom for å få «en matbit», selv om det kun var pasientene på 
Stråleavdelingen vi skulle betjene. 
 
Jeg husker godt en episode, litt etter at kafeen åpnet, at det kom en pasient 
bort til meg og sa.  «Det var jo vi i Frimurerlogen som skulle vært her, ikke 
Odd Fellow, men dette er et bra tilbud og jeg skal ta opp på neste logemøte 
spørsmålet om ikke vi kan bidra med litt penger» og litt etter mottok Sirius 
Prosjektet kr. 5.000.- fra Frimurerne. 
 
I årene med Koronapandemi var kafeen stengt på grunn av smittefaren og 
etter at den åpnet igjen, ble det på grunn av byggearbeider, endringer på 
stoppested for Helsebussene ved ankomst Radiumhospitalet og pasientene 
kom ikke lenger forbi vår kafe.   Besøk av pasienter gikk betydelig ned. I den 
senere tid antydet sykehuset at de ikke lengre så behovet for vår kafe, idet 
det skulle etableres en ny kafe like i nærheten av oss, trolig av Narvesen. 
Styret i Sirius innstilte derfor på årsmøtet 26 februar 2025 å innstille driften, 
senest fra 1.juni. Det ble besluttet å sende et brev til Radiumhospitalet om 
vår beslutning, og dersom sykehuset gav uttrykk for at vi kan avslutte 
tidligere, gjøres dette.   
 
Det blir derfor ikke innkrevet avgift fra logene for 2025.  Hva som gjøre med 
de innestående midler Sirius har på konto, avgjøres på et ekstraordinært 
møte i begynnelsen av juni.        
  
MBH 
Knut Borgen 
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Rockesokk – verdensdagen for Downs 
 

 

World Downs Syndrom Day ble etablert av FN i 2011, og feires i dag over 
hele verden. Datoen 21.3. (21. mars) er ikke tilfeldig. Det å ha Downs 
syndrom betyr nemlig å ha 3 kromosomer av typen kromosom 21. 
Medisineren som oppdaget dette, het John Langdon Down. Som du ser, ble 
etternavnet til Down navngivende for syndromet. Det har blitt en tradisjon 
å feire dagen ved å rocke sokkene. 

Hva betyr det å rocke sokkene? 

Å rocke sokkene er veldig enkelt: Ta på deg to ulike sokker, gjerne fargerike, 
på Verdensdagen for Downs syndrom den 21.3. Med ulike sokker står du 
på for å løfte mangfoldet.  

Hva har sokker med Downs syndrom å gjøre? 

Å ha Downs syndrom betyr å ha et ekstra kromosom.  

 

 

Kromosomene ligger sammenkrøllet i omtrent alle cellene i kroppen vår. 
Når man bretter ut kromosomene og sorterer dem ser de litt ut som 
sokkepar. Har man Downs syndrom finnes det tre «sokker», eller kromosom 
21, inne i cellene, i stedet for to. 

https://www.worlddownsyndromeday.org/
https://sml.snl.no/Downs_syndrom
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• Kromosomer ser litt ut som sokker. Om du ser på kromosomene våre i 
et mikroskop ser de til forveksling ut som en middels rotete sokke-
skuffe. Med de første kromosomene som henslengte, lange strømper, 
og de siste små som søte baby-sokker. 

• Det å ha på forskjellige sokker viser at selv om noe er ulikt så er vi 
allikevel mest like. 

• Å rocke sokkene er en fin måte å vise at vennskap går på tvers av 
kromosomer. 

• Det å gå med ulike sokker gjør deg litt annerledes for en dag, og gir 
deg et lite glimt av hvordan det er for mennesker med Downs 
syndrom å møte en verden som alltid kikker litt ekstra.  

Alle trenger støtte innimellom 

Personer med Downs syndrom trenger støtte for å leve og være en del av 
samfunnet, akkurat som alle andre. Familier trenger også støtte, siden de 
ofte er de som støtter sitt familiemedlem med Downs syndrom.  

Støtte er en grunnleggende menneskerettighet som gjør det mulig å oppnå 
andre rettigheter. Støttebehovet er ulikt for hver enkelt person. Vi har rett 
til støtte som møter våre behov og gir oss valgmuligheter, selvbestemmelse 
og verdighet. 

Budskapet er hentet fra nettsiden til World Down Syndrome Day.  

Vi er alle unike – vi er alle ulike 

På Verdensdagen for Downs syndrom 2025 oppfordrer vi alle til å sette 
oppmerksomhet på støtte som gir bedre liv.  

Vi er alle ulike – vi er alle unike! 

Kilde:  downssyndrom.no 
 
  

Rockesokk ble markert i Loge 22 Thomas Wildey tirsdag 25. mars 2025. 

Med velvillig dispensasjon fra DSS jfr Logeantrekk fikk Brødrene en epost før 

møtet med oppfordring om å møte med Rocka sokker i tydelig forskjellige farger. 
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Leserbrev fra Brødrene 
 

 

 
Storrepresentant Tore Staver 
Loge 136 Millennium.  
 
 
Gode Redaktør Simen 
 
Jeg har funnet ett stykke som jeg ofte leser for meg selv for å minne meg om at det er 
gjennom egne holdninger og adferd jeg kan gjøre en forskjell for mennesker rundt meg. 
Kanskje grunnlag for en liten refleksjon i et logemøte? 
 
 
Gutten som møtte Gud  

En liten gutt ønsket å møte Gud. Han visste at det kom til å bli en lang reise, så 

han pakket ned litt niste og noen bokser cola i sekken sin. Så ga han seg i vei. 

Da han hadde gått to kvartaler, så han en gammel dame som satt i parken og 

bare stirret på duene. Gutten gikk bort og satte seg ved siden av henne på 

benken. Etter en stund, åpnet han sekken sin og fant fram nista. Da så han at 

damen også så litt sulten ut. Uten et ord, rakte han henne ei brødskive. Hun 

smilte varmt, tok imot brødskiva og begynte å spise. 

Gode Brødre. 
 
Denne spalten er TW-Nytt sin nysatsning. Her er ordet fritt for alle. 
Tema velger du selv. Redaksjonen stiller kun krav om at innholdet skal 
være relevant å dele med de andre Brødrene. Innsender er selv 
ansvarlig for innholdet i leserbrevene.  
Håper at dette inspirerer Brødrene til å ta pennen fatt.  
 
MBH Redaktør Simen. 

http://gullkorn.wordpress.com/2008/01/08/gutten-som-m%c3%b8tte-gud/
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Smilet hennes var så vakkert at gutten ønsket å se det igjen. Derfor tok han opp 

en colaboks og rakte mot henne, fortsatt uten et ord. Damen tok boksen med 

det vakreste smil til takk. 

Slik ble de sittende ved siden av hverandre resten av dagen, mens de delte 

guttens niste og drakk opp brusen hans. De bare satt der, fortsatt uten å veksle 

ett ord. 

Da solen begynte å gå ned, oppdaget gutten at han var trett og måtte gå hjem. 

Han pakket sakene sine, reiste seg og begynte å gå. 

Da han hadde gått noen skritt, snudde han seg brått og løp tilbake til damen på 

benken. Uten et ord bøyde han seg ned og ga henne en varm klem. 

Damen smilte sitt vakreste smil mot ham, og gutten smilte tilbake. 

Da gutten straks etter kom hjem, ble moren overrasket over hvor smilende og 

glad han så ut. 

- Hva har du gjort i dag, da, gutten min, siden du ser så glad ut? spurte hun. 

- Jeg har spist lunsj med Gud, sa gutten, og fortsatte med et stort smil, før 

hans forskrekkede mor rakk å si noe: 

- Og du skulle sett, hun hadde verdens vakreste smil! 

Samtidig kom den gamle damen hjem, full av glede og med et strålende smil. 

- Hvor har du vært i dag, sa hennes sønn, forundret over hvor glad hun så ut. 

- Jeg har spist lunsj med Gud, sa den gamle damen, og fortsatte før sønnen rakk 

å kommentere utsagnet: 

- Vet du, han er mye yngre enn jeg hadde trodd! 

Alt for ofte underslår vi viktigheten av et smil, en berøring, et ord, et lyttende 

øre, en kompliment, eller den aller minste form for omsorg. Bare et lite smil, kan 

ha evnen til å endre en menneskets dag, ja, kanskje selv et helt liv. Mennesker 

kommer inn i våre liv for en grunn, enten de er der tilfeldig, en kort tid eller hele 

livet. Omfavn alle på lik linje. 

Fritt etter Ann Prentice, i Outlook, menighetsbladet for Bethesda Methodist 

Church, Cheltenham, England. 
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LOGE 136 MILLENNIUM RUNDER 25 ÅR 8. MAI 2025 

 

Sekretær Ragnar Myrdal. 

 

I år markerer vi et betydelig jubileum – 25 år med samarbeid og etisk 

arbeid. Vi minnes hva vi har oppnådd, og ser tilbake på en tid hvor 

medmenneskelige verdier, samhold og etikk har vært fundamentet i vårt 

arbeid. Som en del av Odd Fellow Ordenen har vi i disse 25 årene ikke bare 

vært vitner til, men aktive bidragsytere til, Ordenens humanitære innsats 

både lokalt og globalt. 

Gjennom disse årene har vi fått muligheten til å omsette Ordenens etikk i 

praktisk handling. I vårt daglige virke har vi vist hvordan et felles 

engasjement kan skape varig verdi for dem rundt oss, og hvordan vi kan 

være en positiv kraft i samfunnet. Samtidig står vi i dag overfor 

utfordringer, spesielt på rekrutteringsfronten, en utfordring vi deler med 

flere enheter innen Ordenen. 

I anledning vårt 25-årsjubileum ønsker vi å sette søkelys på mulighetene 

som ligger i et nærmere samarbeid med våre samarbeidsloger, Loge 22 TH. 

Wildey og Loge 10 St. Halvard. Vi tror at ved å styrke samarbeidet mellom 

oss, kan vi kombinere våre ressurser og erfaringer, og dermed bedre møte 

de utfordringene vi står overfor. Dette samarbeidet vil ikke bare gjøre oss 

sterkere som enheter, men vil også gi våre medlemmer en enda mer 

meningsfull og engasjerende opplevelse av medlemskapet. 

Vi håper at vårt ønske om tettere samarbeid blir vurdert med positive øyne, 

og at det blir sett på som en mulighet for å styrke de tre logene og fremtidig 

rekruttering. Ved å dele erfaringer, kompetanse og ressurser på tvers av 

enhetene, kan vi sammen sørge for at Ordenens etikk og verdier lever 

videre på en sterkere og mer bærekraftig måte. 
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La oss sammen bygge videre på de gode 25 årene vi har hatt, og ta de 

nødvendige stegene for å sikre en fremtid for vår Loge og for Orden slik at 

den  fortsatt kan utgjøre en positiv forskjell, både for våre medlemmer og 

for samfunnet vi er en del av. 

Gratulerer med jubileet både til oss selv og ikke minst til de brødrene som 

la grunnlaget for Loge 136  Millennium. 

Det var i 1998 at SS Oddvar Granlund, som for øvrig fylte 90 år sist august, 

tok et initiativ overfor en av våre tidligere brødre, Frank Tømta i Loge nr. 1 

Norvegia, om han kunne danne en broderforening utgått fra Loge nr. 1 

Norvegia. 

 Prosessen med arbeidet i BRODERFORENINGEN NORVEGIA AV 1998 ga 

resultater, og  vår Loge så dagens lys 8. mai 2000.  

Av medlemmer som den gang dannet Broderforeningen ble Thore Fredrik 

Grûner Logens første OM.  

Vi ser frem til vår Loges jubileum som er under planlegging og vil foregå på 

Refsnes Gods i juni.  

 

Broderlig hilsen i V. K. og S.  

Loge 136 Millennium 

Ragnar Myrdal  

Sekretær 

  
                                                                          Odd Fellow Loge nr. 136 Millennium – I.O.O.F 
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Runde fødselsdager 

 
 
 
 
 
 

2025: 
 
29.01.1975     Lura, Morten I,                      50 år 
 
17.03.1960     Nævestad, Steinar                65 år 
 
13.04.1950     Hermansen, Svein Terje      75 år 
 
31.07.1940     Borgen, Knut                         85 år 
 
10.09.1940     Berg, Erling                            85 år 
 
16.09.1955     Brodal, Stig Erling                 70 år 
 
19.09.1965     Olsen, Arne                            60 år  
 
30.09.1960     Haug, Thomas                       65 år 
 
24.11.1965     Einebakken, Arvid                60 år 
 
02.12.1955     Holmsen, Stein A.                70 år 
 

 

Vi gratulerer jubilantene  
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Møteprogram høst 2025 
for Loge nr. 22 Thomas Wildey 
 

NYE RUTINER OG PLANER KAN MEDFØRE ENKELTE JUSTERINGER I 
MØTEPROGRAMMET. DET HENVISES DERFOR TIL VÅR LOGES HJEMMESIDE 
ELLER APPEN SPOND DER MØTENE HELE TIDEN ER LØPENDE OPPDATERT. 

 
 
 
 

I skrivende stund er ikke møteprogrammet 
 

for høsten 2025 ferdig planlagt. 
 

TW-Nytt trykker programmet i sommernummeret.  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

POSTADRESSE: 
Loge 22 Thomas Wildey 

Postboks 1280 Vika.   0111 Oslo 
Gjelder inntil ny beskjed blir gitt. 
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Thomas Wildey 
Ordenens første organisator og leder 

1782 – 1861 
 

“What Can I Do For You” 

Returadresse: Loge nr. 22 Thomas Wildey 
                           Postboks 1280 Vika 
                           0111 Oslo 


